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Aan het college, 

 

Helaas werd onze fractie het afgelopen jaar meerdere malen geconfronteerd met zorgwekkende 

berichten aangaande het voortbestaan van gezinshuizen in onze regio. In uw bestuursakkoord 

spreekt u uit dat ‘dienstverlening zoveel mogelijk in de buurt moet worden georganiseerd’. Het is 

daarom belangrijk dat jeugdigen die verblijven in de gezinshuizen dichtbij huis kunnen blijven.  

 

Om te voorkomen dat gezinshuizen vertrekken uit onze gemeente is het van groot belang om de 

verontrustende signalen serieus te nemen. De signalen gaan over de beschikbare woonruimte voor 

zelfstandigheidstraining en de kwaliteit van begeleiding vanuit Yorneo richting de gezinshuizen. 

Daarnaast zijn er zorgen rondom de financiering voor de gerichte zorg aan de jeugdigen en het 

sluiten van de gesloten instellingen (per 2030). 

 

Daarom stellen wij de volgende vragen aan het college: 

 

a. Woonruimte 

1. Is het college het met de ChristenUnie eens dat we zorg moeten dragen voor voldoende 

en geschikte woonruimte voor álle jongvolwassenen in Assen en dus ook voor de 

jongvolwassenen die uit moeten stromen uit de gezinshuizen? 

2. Is het college op de hoogte van de wens van gezinshuizen om appartementen te kopen 

voor zelfstandigheidstraining van de jongvolwassenen? 

3. Welke mogelijkheden ziet het college binnen onze gemeente voor appartementen voor 

zelfstandigheidstraining? En hoe past dit binnen het 

toetsingskader/facetbeheersverordening? 

 

b. Ingekochte zorg en begeleiding 

4. Waaruit bestaat de begeleiding van Yorneo richting gezinshuizen? 

5. Is het college bekend met de geluiden dat de zorg vanuit Yorneo richting gezinshuizen als 

onvoldoende wordt ervaren?  

6. Indien het antwoord op vraag 5 ‘ja’ is,  welke acties worden hierop uitgezet om dit te 

verbeteren? 

7. Wordt er ook in samenspraak met jongeren gekeken hoe de zorg zo goed mogelijk kan 

worden ingezet? 

8. Welke alternatieven zijn er voor gezinshuizen, al dan niet in onderaannemerschap? 

9. Door het sluiten van gesloten inrichtingen (2030) komt deze zwaardere doelgroep terecht 

bij de gezinshuizen, die hier niet voor bedoeld zijn. Een gezinshuis moet geen tehuis 

worden waar de messen achter slot en grendel moeten, etc. 

Waar worden de jeugdigen uit de gesloten instellingen geplaatst? 

 

c. Financiering en tarieven 

10. Op welke wijze worden de bijzondere kosten vergoed die gemaakt worden voor de 

jeugdige voor bijvoorbeeld de aanschaf van een fiets of laptop? Deze kosten kunnen 



normaliter betaalt worden van de Kinderbijslag. Komt dit geld bij de gezinshuizen 

terecht? 

11. Op welke wijze worden de kosten voor incidentele kinderopvang (kinderen < 4 jaar) 

vergoed aan de gezinshuisouders? 

12. Als gezinshuisouders één keer per maand een weekend vrij willen en de jeugdige kan niet 

binnen het eigen netwerk worden opgevangen, wie betaalt de extra kosten die gemaakt 

worden voor bijvoorbeeld een weekend zorgboerderij? 

13. Klopt het dat er verschillende tarieven gehanteerd worden voor zorgboerderijen en 

gezinshuizen? 

14. Indien dit het geval is, wat is de reden van dit verschil in tarieven? 

 

 


